
 

 

ACTA DE SESSIÓ DEL PLE ORDINARI DE 8 DE SETEMBRE DE 2021 DE 

L’AJUNTAMENT DE SANT MARTÍ DE CENTELLES 

 

 

Identificació de la sessió: 

 

Sessió núm.:           6/2021 

Dia:                           8 de setembre de 2021 

Caràcter:           ordinari 

Lloc:            Sala d’actes 

Hora:            19 h 

 

Hi assisteixen: 

 

Sra. Núria Roca i Carrasco, alcaldessa  

Sr.   Josep  Llobera i Llimargas , primer tinent d’ alcalde . 

Sr.   Jaume Roca i Carrasco, regidor, segon tinent d’alcalde  

Sr.   Lluís Francisco Espada Roman, regidor, tercer tinent d’alcalde 

Sra. Magdala Jaumandreu Solaní, regidora 

Sr.   Lluís Sallés Farràs, regidor 

Sr.   Xavier Serrat i Sellabona, regidor 

Sra. M. Rosa Jiménez Camacho, regidora 

Sr.   Josep M. Codina Morell, regidor 

 

Sra. M. Cristina Aliguer i Miró, secretària de la Corporació 

 

Excusen assistència: 

 

 

ORDRE DEL DIA  

1.- Aprovació acta anterior (5/2021) 

2.- Aprovació Compte General de la corporació 2020 

3.- Aprovació provisional “Modificació puntual de les NNSS per la reordenació dels 

sistemes d’espais lliures i equipaments  de l’illa de l’Ajuntament” 

4.- Decrets de l’alcaldia i actes de la Junta de Govern 

5.- Mocions 

6.- Precs i preguntes      
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1.- Aprovació acta anterior (5/2021): és aprovada per unanimitat. 

 

 

2. Aprovació Compte General 2020 

Finalitzat l’exercici pressupostari de 2020, s’ha elaborat el Compte General de 

l’Ajuntament. 

 

El Compte General ha de posar de manifest la gestió realitzada en els aspectes 

econòmic financer, patrimonial i pressupostari i ha de contenir el conjunt de 

documentació bàsica i complementària. 

 

El compte anual de l’exercici pressupostari 2020 s’ha sotmès a la informació de la 

Comissió Especial de Comptes, la qual n’ha emès un dictamen favorable en data 12  de 

juliol  d’enguany. 

 

Exposat el Compte General al públic en el Butlletí Oficial de la Província de Barcelona 

de data 28 de juliol de 2021, pel període reglamentari, no s’hi han presentat 

reclamacions, al·legacions ni observacions. 

 

Atès l’establert als articles 208 a 212 del Reial decret legislatiu 2/2004 de 5 de març, pel 

qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals, la instrucció de 

compatibilitat i altres disposicions concordants. 

   

El Ple amb el vot favorable dels sis regidors d’ISM, i l’abstenció  dels tres regidors del 

GxSM- AM, acorda,  

 

Primer.- Aprovar definitivament el Compte General de la Corporació corresponent a 

l’exercici 2020, d’acord amb la documentació que hi ha a l’expedient. 

 

Segon.- Retre els esmentats Comptes de la Corporació, esdevinguts com a resultat de 

l’exercici econòmic 2020 a la Sindicatura de Comptes, d’acord amb el que disposa 

l’article 2012.5 del RDL 2/2004 de 5 de març i al Departament de Governació de la 

Generalitat. 

 

3. Aprovació provisional "Modificació puntual de les NNSS de planejament per la 

reordenació dels sistemes d’espais lliures i equipaments de l’illa de l’Ajuntament. 

En sessió plenària celebrada en data 5 de novembre  de 2020  es va aprovar inicialment 

la modificació puntual de les normes subsidiàries de planejament urbanístic per la 

reordenació dels sistemes d’espais lliures i equipaments de l’illa de l’Ajuntament. 

 

L'expedient va ser sotmès a informació pública mitjançant anuncis inserits, en el DOCG 

núm. 8273 de data 17 de  novembre de 2020 , en el diari el nou 9, de data 16 de 

novembre  de 2020, al tauler d'anuncis de l'Ajuntament i a la  web municipal, pel termini 

d’un mes. 
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D’acord amb l’article 85.7 del text refós de la llei d’urbanisme, aprovat pel Decret 

legislatiu 1/2010 de 3 d’agost es va concedir audiència als municipis confrontants que  

poden ser afectats per la modificació puntual. 

Durant l’exposició al públic es va presentar una al·legació  interposada per l’Ajuntament 

de Centelles, segons consta en el certificat de la secretària de la corporació que es troba 

a l'expedient. 

Vist l’informe dels Serveis Tècnics municipals de data 15 de desembre de 2020 

proposant no tenir en compte l’al·legació presentada per l’Ajuntament de Centelles.  

Atès el decret de l’alcaldia de data 18 de desembre de 2020 de desestimació de 

l’al·legació presentada, en base a l’informe tècnic.  

Vistos els informes favorables, arran de la sol·licitud de l’Ajuntament  com a organismes 

afectats per raó de llur competència,  de l’Institut Cartogràfic i geològic de Catalunya, de 

data 15 de desembre  de 2020; de l’Agència catalana de l’aigua (ACA), de data 23 de 

febrer de 2021;  de l’autoritat del transport  metropolita, de data 21 de desembre de 

2020;  dels serveis territorials  de cultura  a la Catalunya  central , de data 6 de maig de 

2021i  de la direcció general d’infraestructures  de mobilitat, de data 15 de juny de 2021. 

 

Ates allà que s’estableix als articles 85 a 100 del decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, 

pel qual s’aprova el text refós de la llei d’urbanisme, i articles 22.2, apartat c) i 47.2 de 

la llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local, aquest últim amb les 

modificacions introduïdes per la llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per a la 

modernització del govern local. 

El Ple per unanimitat ACORDÀ: 

 

Primer.-  Ratificar en tots els seus punts  el decret de l’alcaldia de data 18 de desembre 

de 2020 desestimant  l’al·legació  presentada per l’Ajuntament de Centelles en base a 

l’informe dels Serveis Tècnics municipals obrant a l’expedient. 

 

Segon.- Aprovar provisionalment la “Modificació puntual de les normes subsidiàries de 

planejament per  la reordenació dels sistemes d’ espais lliures i equipaments de l’ illa de 

l’Ajuntament”  promoguda per l’Ajuntament. 

 

Tercer.- Trametre l’expedient complet a la comissió territorial d’urbanisme, per tal que 

atorgui l’aprovació definitiva. 

El Sr. Serrat  pregunta  si en aquest projecte és on  es preveuen les places d’aparcament 

i l’alcaldessa, Sra. Roca  diu que es contemplen en el projecte de  la millora d’accés de 

la C-17 que executa la direcció general de carreteres de la Generalitat. 

4.- Decrets de l’alcaldia i actes de la Junta de Govern 

 

L’alcaldessa, Sra. Núria Roca, en compliment de l’establert a l’article 42 del Reglament 

d’Organització i funcionament de règim jurídic de les entitats locals aprovat pel Reial 
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decret 2568/1986, de 28 de novembre, dóna compte de les resolucions núm. 127/2021 

a 155/2021. 

 

El Sr. Serrat pregunta pel decret 133 i arran de la pregunta de la Sra. Jiménez 

l’alcaldessa explica que no es donen llicències d’obres a la UA5  perquè falta acabar les 

obres d’urbanització. El Sr. Serrat comenta que fa anys que s’haurien d’haver acabat. 

 

El Sr. Espada diu que està en mans de tècnics especialistes en urbanisme. El Sr. Roca  

manifesta que es farà el que  aconsellin els esmentats tècnics. L’alcaldessa comenta 

que li sap molt greu no donar llicències, estan buscant una solució. 

 

La Sra. Jiménez comenta a veure si és possible en el proper ple tenir un calendari 

d’actuació de la UA5. 

 

En relació  a l’acta de la Junta de Govern del mes de juny el Sr. Serrat s’interessa per 

factures de la deixalleria mòbil, assegurança de la festa major i altres que li són aclarides 

per corresponent regidor. 

 

El Sr. Serrat pregunta pel projecte de la depuradora. L’alcaldessa li contesta que el 

consorci del Besòs està redactant  l’esmentat projecte tècnic  i que ja el reclamarà. Des 

de l’Ajuntament s’està treballant en la cessió del terreny. 

 

En relació a l’acta de la Junta de Govern del mes de juliol la Sra. Jiménez pregunta a 

l’alcaldessa si  no es  va fer la festa de l’escuma, durant la festa major, pel tema COVID. 

 

També demana que en altres edicions no es faci a les 17 h que fa molta calor. El regidor 

Sr. Llobera  li contesta que si ,que  no es va fer pel tema Covid.  Aquest any i per tal 

d’adaptar-se a les normes sanitàries que anaven canviant es va haver d’improvisar molt. 

 

El Sr. Serrat comenta el molt que pugen les factures de la Mancomunitat la Plana. 

 

El Sr. Llobera  li contesta que  deuen correspondre a dos mesos. 

 

El Ple es dóna per assabentat 
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5.- Mocions: cap 

 

6.- Precs i preguntes: 

a) El Sr. Serrat comenta que va entrar una instància a l’Ajuntament sobre el tema de 

què hi ha vehicles que aparquen davant de casa seva i encara no ha obtingut resposta.  

L’alcaldessa li contesta que serà respost en breu. 

b) El Sr. Serrat  comenta que el camió de la Mancomunitat que recull les escombraries 

passa a una hora molt desavinent, 3 o 4 de la matinada i fa molt soroll. Aparca davant  

de la casa del Sr. Serrat i s’hi pot estar entre 5 i 10 minuts, recollint escombraries, i fent 

tant soroll que pot despertar als veïns en les èpoques que es tenen les finestres obertes. 

El Sr. Serrat es pregunta si això és legal quan està establert que  de les 21h fins a les 8 

del matí no es pot fer soroll. Manifesta que s’anirà a queixar a la Mancomunitat la Plana. 

El regidor Sr. Sallés li contesta que si hi vol anar ja li indicarà amb qui ha de parlar. 

L’alcaldessa diu que és conscient d’aquesta situació i en el seu dia ja va demanar que 

es fes la recollida més d’hora per tal d’evitar molèsties als veïns. En tot cas farà una 

carta  demanant-ho. 

El Sr. Sallés opina que el més pràctic seria que fessin la recollida amb un camió que no 

fes soroll. 

c) El Sr. Serrat proposa que s’arreglin l’Avinguda Nord i el carrer Estació que considera 

que estan en mal estat. 

El Sr. Roca li contesta que s’han de treure els arbres de l’avinguda Nord perquè les 

arrels aixequen les voreres. 

L’alcaldessa informa que l’Ajuntament té previst arranjar l’avinguda Nord perquè com  

bé diu el Sr. Serrat es troba en un estat molt deficient. 

d) El Sr. Serrat comenta que la cursa de muntanya la Vall del Congost que es va celebrar 

fa uns dies causa molèsties atès que a quarts de set ja hi ha megafonia. 

L’alcaldessa li contesta que és cert, però és un dia a l’any i que aquesta cursa porta a 

molta gent al municipi. 

El regidor Sr. Lluís Espada comenta que a darrere d’aquesta cursa hi ha molta feina i 

molta il·lusió. 

La Sra. Roca  acaba dient que tots els imputs que ha rebut sobre aquest esdeveniment 

han estat favorable i que des de l’Ajuntament s’han de fer activitats variades pels  

diferents gustos dels veïns. 
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e) La Sra. Roca, a pregunta de la regidora Sra. Rosa Jiménez informa el Ple que el 

proper dia 24 d’octubre es farà la caminada dels guerrers. El Sr. Serrat aplaudeix la 

iniciativa i recorda que el que es recapta en aquesta caminada és per l’Hospital Sant 

Joan de Déu, la qual cosa és diferent i troba molt bé. 

El Sr. Espada  diu que des de l’Ajuntament es vol incentivar l’esport al municipi. 

 

I no havent-hi més assumptes que tractar l’alcaldessa aixeca la sessió a les 20,10 h. En 

dono fe. 
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